



Product Information Sheet

Reference: _____

手提電話配件 / Mobile Accessory

牌子 / Brand	Lite Guardian	
型號 / Model	Lite Guardian 4G Kids Watch Lite Guardian 4G 兒童智能定位追蹤手錶	
原產地 / Place of manufacture	中國 China	
網絡頻率或操作頻率或頻帶 / Network frequency or operating frequency or band	GSM : 900/1800 TDD-LTE : B38 B39 B40 B41 FDD-LTE : B1 B3 B7 B8	
主要功能 / Key features	即時定位 Real-time positioning 電子圍欄報警 Geo-fence alert 低電報警 Low voltage alert 歷史軌跡查詢 Trace Playback 上課禁用 Disable in class 相機和相冊 Camera+Gallery 微聊功能 WeTalk 雙向通話 Two Way Call 電話簿 Contact book 遙距關機 Remote Power Off 來電過濾 Call Filter 課程表 Schedule 生活計步 Pedometer 家庭成員共同監護 Joint Monitoring 手電筒 Flashlight	
作業系統 / Operating system	兼容 IOS 安卓系統	
系統記憶體 / Internal memory	512MB+4GB	
SIM card 種類 / SIM card	Nano SIM card	
支援記憶卡的種類及容量 / Type and storage capacity of support memory card	種類 / Type	N/A
	最大容量 / Maximum capacity	N/A
螢幕 / Display	Touchscreen 觸控式屏幕	
數據傳輸 / 網絡連接制式 / Data transfer/network connectivity protocol	GPRS / TCP	
以像數列出的該相機鏡頭解像度 (如電話具備內置相機) / Resolution of the camera in terms of pixels (where the phone has a built-in camera)	30 萬像素	
配套 / Packaging List	1 x 4G 兒童定位追蹤手錶 / 4G Kids GPS Tracking Watch (Built-in Batteries) 1 x USB 充電器 / 1 x USB Cable charger 1 x 說明書 / 1 x Manual 1 x 迷你螺絲批 / 1x Mini screwdriver	
產品價格 / Price	請參照銷售備忘錄/發票 As per Sales Memo/Invoice	
附加費 / Additional Delivery Charge	指定地區/ 地址 (如離島) 有可能需付額外送貨附加費 Additional delivery charge may be added for specific area/ location (e.g. outlying island)	
保修人身份 / Identity of repair service provider	香港航通北斗科技有限公司 Castel Beidou Hong Kong Limited	
保修地址 / Repair service address	香港新界沙田香港科學科技大道西 10 號東翼 7 樓 710-711 室 Unit 710-711, 7/F, East Wing, No. 10 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, Shatin Customer service hotline: 2627 3380	



Product Information Sheet

		<p>Castel Beidou Hong Kong Limited provides one year warranty for Lite Guardian product commencing the date of purchase. Warranty service is applicable to the Lite Guardian customer with the original sales invoice. This warranty covers any defect in material or workmanship. It does not cover any problem or damage to an item that is caused by:</p> <ol style="list-style-type: none"> (1) Drops (2) Installation failures(e.g. insert wrong size SIM card) (3) Daily wear-and-tear (4) Items no manufactured by us (5) Items not sold by us or our authorized reseller (6) Misuse or mishandling of the product (7) Theft or loss of the product <p>Promotional items are not covered by this warranty.</p> <p>Castel Beidou Hong Kong Limited reserves the right at any time, in its sole discretion, without liability to you or any third party to modify, suspend or terminate this warranty.</p> <p>*No refund for merchandise and service charges. *Merchandise is only exchangeable upon presentation of original sales memo within 7 days together with original packing, and only applicable to original price item.</p> <p>保用條款</p> <p>香港航通北斗科技有限公司將會為客戶所購買指定之 Lite Guardian 產品提供一年之免費保養服務。保養期由客戶購買之日起計算。</p> <p>保養服務只適用於有發票正本之 Lite Guardian 客戶。</p> <p>本保養涵蓋材料或製作方面的任何缺陷，但不包括有以下原因引起的任何問題或項目損壞。</p> <ol style="list-style-type: none"> (1) 人為損壞(如屏幕爆裂，機身進水等等) (2) 安裝失誤(例如置入錯誤尺寸的 SIM 卡) (3) 日常自然損耗 (4) 非我司製造的商品 (5) 非我司授權經銷商出售的商品 (6) 濫用或誤操作產品 (7) 產品被盜或丟失 <p>促銷品或宣傳活動中推廣的優惠產品不在保養範圍內，香港航通北斗科技有限公司保留最後的權利及決定權，對你或任何第三方不承擔修改，暫停或終止本保養的責任。</p>
換貨政策 / Exchange policy		<p>你可於銷售單日期起計 14 天之內攜同流動通訊設備到我們的門市更換一次，詳情請參閱銷售單之條款及細則。 You may exchange the Mobile Equipment once within 14 days of the date of Sales Memo by returning the Mobile Equipment to our shops. Please refer to the terms and conditions on the Sales Memo for details.</p>
保修期 Warranty period	機身/ Handset	12 個月 12 months
	配件 / Accessory	N/A

上述產品資料摘錄自生產商/供應商文獻及/或由生產商/供應商所提供之資料

The above information is extracted from literature and / or information on this product by manufacturer / supplier

Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited / CSL Mobile Limited 香港移動通訊有限公司

查詢熱線 Enquiry hotline: 2512 3123

<http://www.hkcs.com>